
N0debo den 7. j u n i 1989 

Beretning t i l generalforsamlingen i grundejerforeningen 
Kromarken den 8. j u n i 1989 - dagsordenens punkt 3. 

Der har vaeret a f h o l d t en rskke m0der i b e s t y r e l s e n , hvor isasr 
forholdene omkring Vingegardens udstykning og tr«h0jderne har 
v s r e t behandlet. 
Vingegardens udstykning blev gennemf0rt uden l o k a l p l a n og var 
i r e a l i t e t t e n godkendt og f s r d i g b e h a n d l e t inden g r u n d e j e r f o r 
eningen b l e v i n f o r m e r e t medio august. Grunden t i l at v i blev 
in f o r m e r e t var uklarhed om udstykningens vejadgang t i l Bakke-
l y e t . Kommunen har senere g i v e t t i l l a d e l s e t i l 3 p a r c e l l e r 
(vejadgang). Vi har i n d k l a g e t sagen f o r t r a f i k m i n i s t e r i e t , men 
klagen er b l e v e t a f v i s t . 
Med hensyn t i l sagsbehandlingen b l e v denne haemmet a f , a t de 
b e r 0 r t e medlemmer pa Bakk^lyet ikke v i l l e deltage i e t m0de 
med b e s t y r e l s e n . De krasvede i stedet en s k r i f t l i g redeg0rel-
se om sagen. V i kan ikke im0dekomme sadanne 0nsker, og ma i 
sadanne s i t u a t i o n e r behandle sagerne bedst m u l i g t ud f r a vor 
o p f a t t e l s e af medlemmernes i n t e r e s s e r . 
Kommunen har g i v e t t i l s a g n om, a t man godt v i l d r 0 f t e even-
t u e l l e s t i l l e v e j e , men u o f f i c i e l t o p l y s t , a t man ikke b e t a l e r 
omkosningerne ved e t a b l e r i n g . Desuden v i l vejene b l i v e ned-
graderet. Hvad d e t t e indebarer ved j e g ikke i p r a k s i s . Det 
er bestyrelsens agt a t kontakte kommunen, f o r om m u l i g t a t 
skabe r i m e l i g e t r a f i k a l e f o r h o l d i ,omradet. 
Vi har ikke de bedste e r f a r i n g e r med samarbejdet med kommunen. 
Vi kommer f 0 r s t i n d i sagerne, nar det hele er a f g j o r t , og sk 
f o r s t a r kommunen i k k e , a t v i b l i v e r vanskelige og p r o t e s t e r e r . 
Der er s t a d i g en raekke uafklarede sp0rgsmal omkring j o l l e h a v -
nen. Her kan naevnes den manglende haveplan, de h0je traser, den 
uheldige afdaekning af tagene i gavlen med metal, der v i r k e r 
som l y s k a s t e r e i solen og den manglende beplantning saledes a t 
de, e f t e r vor o p f a t t e l s e , sksmmende bygninger kunne b l i v e s k j u l t . 

Der er ogsa e t sp0rgsmal om anvendelsen af a r e a l e t ved bad-
f a r t e n s bro. V i e j e r omradet, og 0nsker at det skal henligge 
f r i t t i l g a e n g e l i g t . I l0rdags var det spaerret t o t a l t a f . V i 
ved i 0 j e b l i k k e t ikke hvem der har g i v e t t i l l a d e l s e n , og om 
det er l o v l i g t i 0 v r i g t . 
I f o r b i n d e l s e med traEh0jderne har v i t a l t med en raekke med
lemmer, sarat skrevet en rskke breve. Det er sket i en god t o 
ne, og selvom det er k e d e l i g t a t s k u l l e sksre sine traeer ned, 
har der i k k e v a r e t de s t o r e problemer. Vort s t 0 r s t e problem 
er, a t kommunen lader treeerne pa Skovens grund vokse uhaemmet, 
og dermed b l o k e r e r f o r udsigten t i l s0en. En nedskaring af de 
foranstaende trceer v i l d e r f o r ikke have nogen udsigtsmaessig be-
tydning. Andre s0ger a t daekke af f o r klubhusene, men det tager 
igen andres u d s i g t t i l s0en. V i har i bestyrelsen k 0 r t den l i -
n i e , a t v i ikke v i l medvirke t i l k r i t i k t l 0 s t at krsve a l l e trce-
er nedskaret t i l 3,5 m. V i s0ger, a t opretholde et smukt h e l -



h e l h e d s b i l l e d e igennem en i n d i v i d u e l behandling af sagerne, 
selvom ogsa d e t t e kan f 0 l e s u r i m e l i g af de, der ma o f r e de-
res t r s e r . F l e r e medlemmer har kraevet, a t angivne p a r c e l l e r s 
t r s e r s k u l l e skasres ned. Kravene er fremf0rt ved a t Isgge et 
brev i min postkasse og en e n k e l t har desuden anmodet om kopi 
af fremsendte breve/korrespondance. V i er ikke gearet t i l en 
sadan sagsbehandling, og det er t i d l i g e r e b l e v e t bes.luttet, at 
kopier af korrespondance ikke ma t i l g a medlemmerne. V i er i be
s t y r e l s e n a l t i d v i l l i g e t i l a t tage en snak om problemerne. 

Vi har h a f t nogle sager, hvor medlemmer har s0gt om dispensa-
t i o n e r i f o r b i n d e l s e med b y g g e r i . Vor p r i n c i p i e l l e holdning 
er, safrem-t?^ber0rer andre, s k a l disse f 0 r s t give deres t i l 
sagn, inden en dispensation b0r gives. 

Badebroen blev t a g e t ned engang i e f t e r a r e t og er nu monteret 
igen pa s i n vante plads. 


